
-------- Oorspronkelijk bericht -------- 

Van: Gerard de Heer <  

Datum: 30-06-17 10:51 (GMT+01:00)  

Aan: Statengriffie <statengriffie@provincie-utrecht.nl>  

Onderwerp: menig over de regio  

  

Statenleden, 

  

In de Woerdense krant van 28 juni j.l. las ik de oproep om een mening te geven over  

  

Deze regio, waarin de statenleden een kadernota opstellen voor de komende jaren. 

In het AD (groene hart) las ik dat de Provincie Utrecht geen toestemming aan de 

Gemeente  

Woerden wil geven voor wat betreft woningbouw in de kleine kernen. (Kamerik. 

Harmelen, Zegveld) 

Dit vanwege de zogenaamde rode contouren. Die zijn zogenaamd democratisch tot stand 

gekomen! Merkwaardig! 

Ik wil heel graag de noodzaak van woningbouw met name in Kamerik (mijn woonplaats) 

aan u voorstellen. 

Het is nu al heel moeilijk om de leefbaarheid van Kamerik op een constant nivo te 

houden. 

Jongeren die in Kamerik zijn geboren kunnen geen betaalbare woning kopen of huren, ze 

vertrekken naar grotere plaatsen 

Waar dat wel mogelijk is. We zijn ze kwijt en ze komen niet meer terug, omdat het 

woningbouw probleem niet wordt opgelost. 

Ik ben sociaal en maatschappelijk betrokken in Kamerik. Diverse (sport)verenigen 

krimpen. Steeds minder jongeren en jonge gezinnen 

Ontbreken in kerken omdat ze verhuizen wegens gebrek aan woningen. De Kamerikse 

winkeliers kunnen met moeite het hoofd boven water houden! 
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Ik maak me ernstig zorgen over de leefbaarheid van Kamerik en de andere kleine 

kernen,  in de toekomst. 

Daarom vraag ik de statenleden om deze noodkreet mee te nemen in de op te stellen 

kadernota, zodat er een heroverweging kan plaats vinden. 

Zodat wij als inwoners van de kleine kernen ook over twintig jaar nog leefbaar en met 

voldoende voorzieningen in ons mooie dorp kunnen wonen! 

Tot slot wens ik de statenleden veel wijsheid in hun besluitvorming. 

  

Hartelijk groet, 

  

Gerard de Heer 

 




